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1. Namn på förening
AKG
Anderslövs Boik
Trelleborg Pirates
Bosniska FK Behar
palmstadens hbk
Söderslätts Klätterklubb
Klagstorps IF
Trelleborgs Karateklubb
Trelleborgs Taekwondo Klubb
Tegelberga Golfklubb
Trelleborg HBK Ungdom
Trelleborgs Golfklubb
Trelleborg Boksing Academy
FC Trelleborg
Trelleborgs FF
Athletic Kraftklubb
Östra Torp GF
Palmens Fotbolls Camp
Trelleborg Judo
Trelleborg Gymnastics & Dance
TMF
Friskis&Svettis Trelleborg
Trelleborgs Bågskytteklubb
Gislövs IF
Träningscentret Trelleborg
Aktiv Ungdom Trelleborg
Trelleborgs tennisklubb
Trelleborgs sportfiskeklubb
Trelleborgs RF
BK Borgen
Trelleborgs IF
Trelleborg Boxing Academy
Athletic Kraftklubb
IFK Trelleborg FK
BMK Drive
Kyrkoköpinge Ridklubb

2. Antal medlemmar i föreningen
 

3. Har ni en jämställd styrelse?



 

Ja, minst 40% är män och minst 40% är 
kvinnor i styrelsen

Nej, vår förening har övervägande män i 
styrelsen

Nej, vår förening har övervägande 
kvinnor i styrelsen

0% 25% 50% 75% 100%

25%

53%

22%

Respondenter

9

19

8

 

Dagligen

Varje vecka

Varje månad

Varje termin

Aldrig

0% 25% 50% 75% 100%

11%

11%

42%

36%

0%

Respondenter

4

4

15

13

0

 

Hall/plan/matchbokningar

Arrangemang

Bidrag

Utvecklingsfrågor

Ledarfrågor

Lokaler / anläggningar

0% 25% 50% 75% 100%

50%

44%

75%

33%

6%

67%

Respondenter

18

16

27

12

2

24

 

Mycket nöjda

Nöjda

Varken eller

Missnöjda

0% 25% 50% 75% 100%

58%

31%

6%

6%

Respondenter

21

11

2

2

 

4. Hur ofta har ni kontakt med personal från kultur- och fritidsförvaltningen
(kansli/vaktmästare/administratörer/bibliotekarier/lärare/museipersonal/fritidsledare)
?
 

5. I vilka ärende brukar ni samverka med kultur- och fritidsförvaltningen (fler svar är
möjliga)?
 

6. Hur nöjda är ni med bemötandet från kultur- och fritidsförvaltningen?
 



 

Mycket nöjda

Nöjda

Varken eller

Missnöjda
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50%

31%

14%
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18

11

5
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Mycket nöjda

Nöjda

Varken eller

Missnöjda

0% 25% 50% 75% 100%

42%

42%

8%

8%
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15

15

3

3

 

Mycket nöjda

Nöjda

Varken eller

Missnöjda

0% 25% 50% 75% 100%

3%

47%

50%

0%

Respondenter

1

17

18

0

7. Hur nöjda är ni med hur snabbt ni brukar få svar från kultur- och
fritidsförvaltningen?
 

8. Hur nöjda är ni med samverkan med kultur- och fritidsförvaltningen?
 

9. Hur nöjda är ni med samverkan med andra föreningar i kommunen?
 

10. En viktig del för oss är att hitta vägar för att informera och kommunicera med
föreningar i kommunen. Vilken är er förenings primära källa till information från
kultur- och fritidsförvaltningen?
 



 

Anslag på anslagstavlor

Brev

Direkt kommunikation med politiker

Direkt kommunikation med tjänsteperson

E-post

Facebook

Hemsida www.trelleborg.se

Instagram

Nyhetsbrev
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Övriga synpunkter eller kommentarer till kultur- och fritidsförvaltningen gällande
samverkan mellan kultur- och fritidsförvaltningen och föreningar:

Vi saknar fortfarande mångfaldsperspektivet-övervägande fokus på barn och unga.Fysisk aktivitet är viktigt
hela livet för alla!
Skötsel runt planer, gräs ytor mm kunde varit mycket bättre.
Vi är nöjda med valet av personer som jobbar inom fritid
Viktigt att få personer som är engagerade och rättvisa
Martin är en duktig ledare för fritid gentemot föreniningarna
Det är alldeles för dyrt att betala planhyra så mycket för ett lag som spelar i Division 7 och har totalt 6-7
hemmamatcher och 1-2 träningar per vecka.
inga synpunkter
Inga särskilda just nu.
inga
Vi har en del ideér angående samverkan mellan föreningar och återkommer med detta så småningom.
Personalen på kultur- och fritidsförvaltningen är alltid så trevliga och hjälpsamma. Ni finns verkligen till för oss
föreningar. Mycket uppskattat!
Vi känner mycket tydligt att vår verksamhet rent geografiskt bedrivs i kommunens periferi för att ta ett
exempel. Kanske är ni politiker och tjänstepersoner (modernt uttryck för en tjänsteman) upptagna med frågor
om nolltaxa för idrottshallar och fotbollsplaner. Hur kan vi få till ett samtal om nolltaxa för kommunens
innevånare då de vill utnyttja vår golfanläggning.
Just nu inga direkta synpunkter. Har kort väg till information och hjälp då vi sitter på Söderslättshallen.
inga
Fortsätt att satsa på föreningslivet
Efterfrågar proaktivitet från fritidsförvaltningen och dialog mellan förening - förvaltning - nämnd
Inga
Allt fungerar UTMÄRKT!!!
Vi har genom åren haft mycket kontakt med förvaltningen och upplever det enkelt att få kontakt med er. Alltid
vänligt bemötande och en förståelse för vår verksamhet
Inga sympunkter
Nej
a
Vi tycker det fungerar mkt bra i kommunen!
Bra med en årligt återkommande träff föreningar mellan tillsammans med kultur- fritidsf.
Kanske en digital portal där föreningar kan hitta varandra.
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Ny

Distribuerad

Några svar

Slutförd

Bortfallen

0% 25% 50% 75% 100%

1%

61%

1%

37%

0%

Respondenter

1

57

1

35

0

.
Fritidsförvaltningen är lyhörd och hjälpsam.
Vi har främst kontakt med Maria Tigerschiöld och hon är helt rätt person på rätt plats!
inga synpunkter i dagsläget
x
vi är nöjda med samverkan, men ridsporten behöver mer faktiskt stöd
Orsaken till att vi är enbart 1 kvinna i vår styrelse(totalt 7 pers) är att vi är i grunden en herrförening och att
det tidigare fanns separata damföreningar inom bowlingen. Vi är enbart 5 kvinnor av ca 46 medlemmar, där en
kvinna är i styrelsen samt ytterligare 2 kvinnor har annan ledarroll i föreningen
Fritidsförvaltningen driver inga visioner mot kommunstyrelsen.
Det borde finnas en egen förvltningschef för fritid.
Vi är nöjda med Martin Hansson och vaktmästarna.
Har ett bra och nära samarbete med kultur- och fritidsförvaltningen. Känns tryggt att närsom kunna höra av
sig och få ett trevligt bemötande. Har till största del haft kontakt med Jessica och Martin som allt är villiga att
hjälpa till.
Vi i vår klubb är jättenöjda. Alltid bra info. Svar på våra frågor snabbt.
-
Vi behöver fler badmintonbanor
.

Sammanlagd status
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